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Verslag van de Algemene vergadering van 8 april 2011, 19:30 uur te Tulip Inn De Valk in Franeker 
 
Aanwezig hoofdbestuur: 

• S. Saakstra, voorzitter 

• S. Groustra, penningmeester 

• T. Dijkstra, wedstrijdzaken 

• P. Zondervan, technische zaken 

• B. Blümers, sponsoring & marketing 

• A. Weiland, breedtesport / verenigingen 
 
Aanwezig bondsbureau: 

• R. Ahlers 

• T. v.d. Meulen 

• A. Westra -Smid 

• Y. Broersma - Van Noord 

• A.H. Helvrich – Riem, notulist 

• L. Dijkstra, notulist 
 
Aanwezige ereleden: 

• G. Hoekstra 

• S. Saakstra 

• E.L. Vogels 
 
Aanwezig PC bestuur: 

• J. Westra (erelid) 

• Th. Bakker 

• J. Bosgra 

• J. Dijkstra 

• J. v.d. Veen 
 
Aanwezige genodigden: 

• G.A. de Boer 

• J. van der Meij 
 
Verenigingen: 
Achlum, Amsterdam, Bitgum, Berltsum, Broeksterwald, Burgwerd, Damwald, Dongjum, Dronrijp, 
Dronten, Easterein, Easterlittens, Ingelum, Exmorra, Ferwert, Franeker, Goënga, Goutum, Grou, 
Hallum, Harlingen, Heerenveen, Hitzum, Huns-Leons, Hijum-Finkum, Kimswerd, Leeuwarden, 
Makkum, Mantgum, Marsum, Menaam, Midlum, Minnertsga, Oude Bildtzijl, Oude Leije, Pingjum, 
Raerd, Reahus-Turns, Reduzum, Ried, Longerhouw-Schettens, Schingen-Slappeterp, Sexbierum, St. 
Annaparochie, St. Jacobiparochie, St. Nicolaasga, Stiens, Tzummarum, Weidum, Wergea, Wier, 
Winsum, Witmarsum, Wiuwert-Britswert, Wjelsryp, Wommels, Workum, IJlst en Zurich. 
Achtenvijftig verenigingen vertegenwoordigen honderddrieenzestig stemmen van de in totaal 
honderddrieentwintig verenigingen. 
 
Federaties: 
Barradeel, Littenserdiel, Sneek e.o., Wûnseradiel/Bolward/Workum en Federatie voor 
Buitenafdelingen (FBA). 
 
Afwezig m.k.: 
Deinum, Ee, Herbaijum, Holwerd, Hommerts-Jutrijp, Lollum-Waaxens, Morra-Lioessens, Sneek en 
Ysbrechtum. 
 
Er zijn achtenvijftig verenigingen aanwezig, vijf federaties en de FBA. Negen verenigingen hebben 
zich afgemeld. 
 
 
 
 
 
 
 



 Algemene Vergadering KNKB 8 april 2011   2 

 

 
1. OPENING 

 
De voorzitter opent om half acht de vergadering met een welkom aan de vertegenwoordigers van de 
verenigingen en federaties, ereleden, verenigingsconsulenten, kaderleden, leden van de Permanente 
Commissie, VVK, de heer G.A. de Boer en de pers. In het openingswoord doet de voorzitter 
mededeling over de bijeenkomst in Valencia waar de vertegenwoordigers van de drie internationale 
bonden zijn overeengekomen dat muurkaatsen de internationale vorm wordt van het kaatsen. Het 
hoofdbestuur van de KNKB ondersteunt deze keuze en geeft duidelijk aan dat het niet ten koste mag 
gaan van het Fryske spul. Verder informeert de voorzitter de vergadering over de gesprekken die het 
hoofdbestuur heeft gehad met het bestuur van de PC. De PC heeft daar duidelijk aangegeven dat zij 
voor zichzelf een grotere rol in het kaatsen ziet dan alleen de PC zelf en om dit te bekrachtigen heeft 
zij 1000 handvriendelijke kaatsballen beschikbaar gesteld voor de KNKB schoolkaatsprojecten. De 
voorzitter vraagt de vergadering om dit met een applaus te bekrachtigen. Verder is er een moment van 
aandacht voor de mensen die in 2010 zijn overleden. Als laatste daagt de voorzitter de verenigingen 
uit het voorbeeld van de vereniging Sjirk de Wal te volgen, om zo het kaatsen naar een hoger peil te 
brengen. 
 

2. MEDEDELINGEN EN INGEKOMEN STUKKEN 
Er is bericht van verhindering ontvangen van de heren W. Brouwer, U. van Dijk, K. Ekema,  
Tj. Huizenga, Th.R. Piersma en J.N. Kuipers, allen erelid, F. Dijkstra, lid van verdienste en G. Teitsma 
lid hoofdcommissie Technische Zaken. 
De heer Saakstra informeert de vergadering over de reden van afmelding van de heer Th.R. Piersma. 
Verder doet de heer Saakstra melding over de verenigingen Stiens, Tzummarum en Wergea die 
zitting hebben in het stembureau. 

a. WK 2012 
De heer Saakstra geeft aan dat dit toernooi een mooie gelegenheid is om het kaatsen onder de 
aandacht te brengen en te promoten. De spelvormen die tijdens de WK worden gespeeld zijn llargues, 
muurkaatsen, internationaal spel en het fryske spûl. De opening van het WK zal plaatsvinden op 
zondag 26 augustus 2012 en de wedstrijden starten op maandag 27 augustus 2012 en duren tot en 
met zaterdag 1 september 2012. De wedstrijden worden in en rondom Franeker gehouden. Inmiddels 
is er gestart met het werven van sponsoren en het aanvragen van diverse subsidies. Tevens maakt de 
heer Saakstra melding van een op te zetten Champions League. Informatie hierover volgt later. 

b. Leren kaatsballen vanaf de schooljeugd 
De heer Zondervan geeft aan dat het een goede keuze is dat de schooljeugd met leren ballen gaat 
kaatsen. Zoals afgesproken op de vorige AV zijn er voor de onderliggende categorieën ook al 
initiatieven genomen en er wordt onderzoek gedaan door de kaatsacademie naar een voor deze 
jeugdgroepen verantwoorde leren bal. 
 

c. Aanvangstijden heren hoofdklassenwedstrijden 
De heer Dijkstra maakt melding van een aantal tijdsaanpassingen die in overleg met de betrokken 
verenigingen zijn gedaan Door een sneller verloop van de wedstrijden kan de aanvangstijd van de 
wedstrijden bij 10 parturen naar 12:00 uur en moet het lukken om de wedstrijden uiterlijk om 17:30 uur 
te laten eindigen. Dit laatste zou naar de mening van het hoofdbestuur regel moet worden. Een 
uitzondering is de pilot die gehouden wordt in Scharnegoutum in samenwerking met de federatie 
Sneek e.o, en in Arum. 

d. Ledenaantallen 
Mevrouw Weiland is verheugd mee te kunnen delen dat het aantal leden van de KNKB weer in de lift 
zit. Zij doet een oproep aan de verenigingen om iedereen volgens afspraak aan te melden. Verder 
geeft mevrouw Weiland aan dat de wedstrijdagenda op de knkb-site zowel in Excel als in 
Worddocument is te downloaden. 

 
3. VERSLAG VAN DE ALGEMENE VERGADERING VAN 25 NOVEMBER 2010 

Het conceptverslag wordt zonder vragen en/of opmerkingen door de vergadering goedgekeurd. De 
voorzitter bedankt de notulisten voor de verslaglegging. 

 
4. VERANTWOORDING 2010 
a. Jaarverslag 2010 

De heer Saakstra geeft een toelichting op het jaarverslag 2010. 
Er zijn geen vragen en/of opmerkingen. 
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b. Jaarrekening 2010 

De heer Groustra geeft een toelichting op de jaarrekening 2010 en geeft aan dat er tijdens het 
financieel ledenberaad goed over is gediscussieerd. Het aantal aanwezige verenigingen op deze 
bijeenkomst neemt toe. Hij deelt mee dat dit beraad, waar ruim de tijd wordt genomen de financiële 
zaken goed uit te leggen, dan ook op de jaaragenda blijft staan. 
De vereniging Amsterdam vraagt: 

- Wat het hoofdbestuur vindt van de hoogte van de voorraad kaatsballen. De heer Groustra 
geeft aan dat de voorraad nog te groot is. 

- Vraagt naar de toename van het regenfonds. Er is meer aan premies binnengekomen dan 
uitgekeerd aan de verenigingen. De heer Groustra geeft aan dat dit afhankelijk is van de 
weersomstandigheden. Het saldo is nog niet zodanig hoog, dat er reden is om de premie te 
verlagen. 

- Vraagt naar het verschil van de scheidsrechtersvergoedingen tussen de begroting en de 
werkelijke kosten. De heer Groustra geeft aan dat zowel de opbrengsten als de kosten lager 
waren. 

- Vraagt naar de verbouwingskosten van het bondsbureau in Franeker. De heer Groustra geeft 
aan dat de extra verkregen subsidie van het NOC*NSF is zijn geheel is gebruikt voor de 
verbouwingskosten. Dit is in de exploitatie meegenomen. 

c. Verzoek tot verlening van decharge voor het gevoerde beleid 
De heer Saakstra vraagt de vergadering toestemming om het resultaat over 2010 toe te voegen aan 
de Continuïteitsreserve en tevens wordt voorgesteld de Algemene Reserve met € 22.180 af te romen 
en ook dit bedrag toe te voegen aan de Continuïteitsreserve. 
 
De vergadering gaat hiermee akkoord en verleent het bestuur decharge voor het gevoerde beleid. 
 

5. BELEIDSVOORSTELLEN 
a. Vanuit het bestuur 

1. Reglementswijziging 
Om het mogelijk te maken het NK voor junioren (Jong Nederland) vanaf 2012 op een andere plaats en 
op een ander moment in het seizoen te organiseren, is een aanpassing van het Kaatsreglement 
noodzakelijk. Hiervoor dient artikel 3 lid 3 als volgt te worden gewijzigd: 
 
Huidige tekst artikel 3 lid 3 
Het Nederlands kampioenschap voor senioren (Bond) en dat voor junioren (Jong Nederland) worden 
in Franeker gehouden; De Bond op pinkstermaandag en de Jong Nederland op de zaterdag daaraan 
voorafgaand. 
 
Nieuwe tekst artikel 3 lid 3 
Het Nederlands kampioenschap voor senioren (Bond) wordt jaarlijks op tweede pinksterdag gehouden 
in Franeker. 
 
Deze wijziging houdt automatisch in dat de organisatie van de NK voor junioren (Jong Nederland) 
hierna valt onder artikel 3 lid 4, waarin staat dat de overige Nederlandse kampioenschappen worden 
gehouden op een door het hoofdbestuur te bepalen plaats en tijdstip. 
 
Algemene vergadering 
Het hoofdbestuur verzoekt de Algemene vergadering met deze reglementswijziging in te stemmen.  
 
De vereniging Makkum doet het voorstel om de organiserende vereniging van het NK Junioren in te 
laten staan voor de kosten van de prijzen. De heer Dijkstra antwoordt dat de kostenverdeling voor het 
NK junioren gelijk is aan die van de overige NK´s. 
De vereniging Franeker geeft aan de NK junioren op de zaterdag na de PC te willen organiseren. De 
heer Dijkstra geeft aan het verzoek via het reguliere traject aan te melden. 
De vergadering gaat akkoord met de reglementswijziging. 

  
2. Verzelfstandiging kaatsmuseum 
Mevrouw Blümers geeft een toelichting naar aanleiding van de toestemming van de AV in november 
2009 om verder te gaan met het traject naar verzelfstandiging van het kaatsmuseum. Een werkgroep 
heeft zich in de afgelopen periode laten informeren door de notaris Koelma die het volgende advies 
geeft: oprichting van twee stichtingen, één stichting voor de exploitatie en één stichting waarin de 
collectie en documentatie wordt ondergebracht. Om de binding met de kaatsbond vast te leggen is 
vastgelegd dat een van de bestuursleden van beide stichtingen wordt aangewezen door het 
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hoofdbestuur van de KNKB. Inmiddels heeft dhr. Th.R. Piersma zich bereid gevonden deze functie te 
vervullen. De eigendommen worden verkocht voor een symbolisch bedrag van € 1,-. 
Voor de instandhouding van het kaatsmuseum / collectie / documentatie en nieuwe activiteiten als 
digitalisering, doelgroepenbeleid e.d. is een structurele en robuuste financiering noodzakelijk. De 
KNKB ziet het daarom als haar taak jaarlijks een bedrag op de begroting te reserveren als donatie aan 
het kaatsmuseum. 
 
Algemene Vergadering 
Met inachtneming van de hiervoor genoemde aandachtspunten wordt aan de Algemene Vergadering 
van de KNKB gevraagd in te stemmen met de verzelfstandiging van het kaatsmuseum door haar 
formele overdracht van de KNKB aan beide voornoemde stichtingen. Tevens wordt gevraagd het 
hoofdbestuur toestemming te verlenen hier uitvoering aan te geven. 
 
De vereniging St. Annaparochie vraagt naar de bezetting van de stichting en of deze voor beide gelijk 
moet zijn. De heer Saakstra geeft aan dat het om een structurele bezetting gaat, waarbij er bewust 
voor is gekozen in beide stichtingen dezelfde bestuursleden te kiezen. 
De vereniging Berltsum vraagt op welke termijn de stichtingen de financiële middelen zelf moet 
genereren en of de bijdrage van de KNKB noodzakelijk blijft. De heer Groustra geeft aan dat de 
structurele bijdrage vanuit de KNKB afhankelijk is van de toekomst. 
 
De vergadering gaat akkoord met de verzelfstandiging van het kaatsmuseum. 

 
3. De Trije Franeker 
Voorgeschiedenis 
Bij de aankoop van het oude bondsbureau aan het Jan Rodenhuisplein 3 in Franeker, als onderdeel 
van Sportcomplex De Trije, is ondermeer een notariële akte van splitsing opgesteld. Hierin is 
opgenomen dat de beide eigenaren in gemeenschap zijn gerechtigd volgens de verdeelsleutel 43/44 
deel voor de gemeente Franeker en 1/44 deel voor de KNKB. U moet dit zien als een vereniging van 
eigenaren met twee leden. 
 
Huidige situatie 
De gemeente Franeker is voornemens binnenkort de oude sporthal te slopen en de bestaande kantine 
in De Trije te verkopen. In het kader van de hiervoor genoemde deelname als KNKB in de vereniging 
van eigenaren zijn wij geïnformeerd over deze ontwikkelingen.  
In het gesprek met de wethouder en zijn ambtenaren is door ons aangegeven dat de KNKB kan 
instemmen met deze plannen, maar daarvoor is wel de formele toestemming vereist van de Algemene 
vergadering.  
 
Algemene vergadering 
Het hoofdbestuur verzoekt de Algemene Vergadering dan ook op basis van hetgeen in artikel 13, lid 1 
van de Statuten staat, haar de bevoegdheid te verlenen, te mogen beslissen in zaken betreffende 
voornoemde vereniging van eigenaren.   
 
De vergadering gaat hiermee akkoord. 
 
4. Schoeisel 
Voorstellen 

1. De kaatser is vrij in de keuze van het te dragen schoeisel, mits dit geen gevaar oplevert voor 
andere spelers. Dit laatste is ter beoordeling van de scheidsrechter. 

2. De overwegingen bij het beoordelen van de bespeelbaarheid van het speelveld zijn de 
veiligheid van de spelers en de risico’s op blijvende schade aan het terrein. 

3. De keuring en beoordeling van de bespeelbaarheid van het speelveld is aan de vereniging en 
de scheidsrechter.  

4. Namens de vereniging is de kaatsconsul verantwoordelijk voor deze keuring. 
5. De taken en bevoegdheden van de kaatsconsul en de scheidsrechter worden duidelijker 

omschreven, als ook de procedures voor afgelastingen en het opnieuw vaststellen.  
6. De vereniging krijgt de reglementaire mogelijkheid van het aanvankelijk en of tijdelijk 

(ver)leggen van de perken meer richting kwaadlijn. Hierdoor kunnen beschadigingen aan het 
veld worden beperkt. 
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Algemene vergadering 
Het hoofdbestuur vraagt de Algemene Vergadering in te stemmen met de hiervoor genoemde zes 
voorstellen en haar toestemming te verlenen dit nog tijdig voor aanvang van de komende 
wedstrijdagenda verder uit te voeren.  
 
De vereniging Franeker vindt de voorstellen niet voldoende uitgewerkt en vraagt naar de rol van de 
gemeente en de consul tijdens de NK senioren en de PC. Om problemen te voorkomen wil de 
vereniging dat dit duidelijk wordt uitgewerkt en goed wordt vastgelegd. Met name wat betreft de 
bevoegdheden / verantwoordelijkheden van de scheidsrechter en de consul. De heer Zondervan geeft 
aan dat de voorstellen hier in grote lijnen zijn neergelegd en dat verdere uitwerking in details in de 
komende periode nog moet plaatsvinden. Er wordt bijvoorbeeld een handleiding geschreven waarin 
de bevoegdheden / verantwoordelijkheden van de scheidsrechter en de consul zijn uitgewerkt. Wat 
wel duidelijk is aangegeven, is dat de consul als het er op aan komt de beslissende stem heeft. Het 
houden van een NK en PC zijn bijzondere evenementen en die vragen om bijzondere afspraken. Hij 
zegt toe dat daar rekening mee wordt gehouden. De vereniging Franeker is tegen het voorstel. 
De vereniging Wommels steunt het standpunt van de vereniging Franeker en verwacht meer 
afgelastingen in verband met de overvolle agenda op de kaatsvelden van Wommels. Er zijn nog veel 
onduidelijkheden en men had een compleet voorstel verwacht. De vereniging Wommels is tegen het 
voorstel. 
De vereniging Bitgum vindt dat er een sanctie moet staan op het spelen met metalen proppen en is 
van mening dat de proppen van kunststof moeten zijn. De heer Zondervan geeft aan dat de 
scheidsrechter beoordeelt met in achtneming van de veiligheid van de kaatser en hij heeft er het 
volste vertrouwen in dat dit op de goede manier gebeurt. 
De vereniging Dronrijp vindt dat de kaatser centraal moet staat en voor optimale prestaties de 
beschikking moet hebben goede attributen, zoals schoenen en handschoenen. 
De keuze van het schoeisel is afhankelijk van de weersomstandigheden. Zij geeft aan positief te staan 
tegenover de invoering van de voorstellen. Verder vraagt de vereniging Dronrijp naar de 
mogelijkheden voor het verplaatsen van het kaatsveld. De heer Zondervan antwoordt dat, wanneer dit 
ten goede komt van de wedstrijd, verschuiven mogelijk is. Na het seizoen vindt er een evaluatie plaats 
 
De vergadering gaat in meerderheid akkoord met het voorstel. 

 
b. Vanuit de verenigingen: “Sjirk de Wal” te Dronrijp 

Per voorstel geeft de heer S. Groothoff van de kaatsvereniging Sjirk de Wal een toelichting waarna het 
standpunt van het hoofdbestuur wordt toegelicht.  
 

1. Voorstel A-kaatsers 
Voorstel: 

- Om de doorstroming naar een hogere categorie te bevorderen bij kaats(st)ers mogen de A-
kaats(st)ers in alle jeugdcategorieën meedoen aan een wedstrijd in een hogere categorie, 
wanneer er in de eigen categorie geen wedstrijd georganiseerd wordt. 

- A-kaats(st)ers worden geselecteerd door de TC.  
- A-kaats(st)ers mogen niet meedoen aan federatiewedstrijden. 

 
Preadvies hoofdbestuur: 
Het hoofdbestuur kan zich goed vinden in dit voorstel, omdat dit de ontwikkeling van de talentvolle 
jonge kaatser ten goede komt. De door de Jeugd TC aangewezen A-kaatsers kunnen in het 
digitale aangiftesysteem als zodanig worden herkend en worden toegelaten tot de wedstrijd van 
de hogere categorie, indien men geen eigen wedstrijd op het programma heeft staan. Het geldt 
voor door elkaar loten wedstrijden en voor vrije formatiewedstrijden (voor afdelingswedstrijden is 
al voorzien in een ontheffingsregeling). 

 
Toevoeging voor jongens en junioren: 
In de laatste jaren is er een ontwikkeling geweest van meer geselecteerde junioren in de 
hoofdklasse en 1

e
 klasse en minder aparte juniorenwedstrijden op de agenda. 

De voorgestelde maatregel A-kaatsers te laten meedoen in de senioren sorteert dus bij de huidige 
regelgeving geen effect, omdat de juniorencategorie daar nog tussen zit. 
Aanvullend wordt daarom gesteld, dat bij geen wedstrijd in de eigen categorie en geen 
juniorenwedstrijd jongens A-kaatsers kunnen meedoen aan seniorenwedstrijden. 

 
De vereniging Dronrijp volgt het preadvies van het hoofdbestuur.  
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De vereniging Wergea wil graag een aanvulling op de wijze van selecteren en vindt duidelijkheid 
belangrijk. Vaak bestaat een technische jeugdcommissie uit goedwillende ouders. De heer 
Zondervan voorziet hierin geen problemen en heeft, los van het voorstel, hier begrip voor. 
De vereniging Berltsum sluit zich aan bij de vereniging Wergea en voegt toe dat dit per wedstrijd / 
week kan verschillen. Wanneer een A-kaatser mee mag doen aan wedstrijden moet dit 
zondagavond duidelijk zijn en het systeem moet hierop worden aangepast. 
 
De vergadering gaat akkoord met het preadvies van het hoofdbestuur. 

 
2. Voorstel ontheffing twee spelers 
Voorstel: 
Aanpassing van de dispensatieregeling t.b.v. de jeugd: Verenigingen mogen een afdelingspartuur 
samenstellen met 1 speler in de betreffende categorie en 2 dispensatiespelers uit de 
onderliggende categorieën.  

 
Preadvies hoofdbestuur: 
Het hoofdbestuur adviseert akkoord te gaan met dit voorstel.  
Het verenigingskaatsen is er bij gebaat, dat de reglementen meer ruimte bieden voor het kunnen 
afvaardigen van parturen en het volledig met een partuur van drie kunnen spelen. De verruiming 
naar twee spelers ontheffing geldt voor de onderliggende categorieën (meervoud). Voor het 
indienen van het voorstel is gesproken met de organiserende verenigingen van de klassiekers 
onder de jeugd: Freule en Ald Meiers. Beide verenigingen zijn positief over de verruiming van de 
ontheffing naar twee spelers. 
 
Aanvulling jongens- junioren – senioren 
In het voorstel wordt het dus mogelijk, dat jongens uitkomen in de afdelingswedstrijden senioren. 
Een junior wordt in dit soort wedstrijden als een senior gezien, in de aanmeldregels van het 
digitale aangiftesysteem en de reglementen moet hierin worden voorzien om een junior met twee 
jongens wel toe te laten. Hiermee komen we tegemoet aan de vraag, die de laatste jaren door de 
verenigingen in de aanloop naar de NK’s veelvuldig is gesteld, meestal pas actueel richting datum 
van de NK, nu tijdig meegenomen in dit voorstel. 

 
De vereniging Dronrijp volgt het preadvies van het hoofdbestuur. De vereniging Wergea geeft aan 
tegen dit voorstel te stemmen en verwacht een leegloop van de onderliggende categorieën. De 
heer Zondervan geeft aan dat dit punt ook aan de orde is geweest op het ledenberaad en 
antwoordt dat de verantwoordelijkheid hiervan ligt bij de vereniging. Tijdens de ledenvergadering 
van de vereniging Wommels werd er tegen dit voorstel gestemd met het oog op ‘verbastering van 
de jongenscategorie’ en ‘kwaliteitsverlies’. De vereniging Wommels ziet meer in een fusie tussen 
twee kleinere verenigingen. De heer Zondervan geeft aan dat een fusie een interessante optie is, 
maar een andere discussie. 
 
De vergadering gaat akkoord met het preadvies van het hoofdbestuur. 

 
3. Voorstel deelname NK jeugdwedstrijden 
Voorstel: 
2

e
, 3

e
 enz. Afdelingsparturen, die meer dan 50% van de afdelingswedstrijden in de betreffende 

categorie, voorafgaande aan het NK, hebben meegedaan, mogen ook deelnemen aan het NK in 
de betreffende categorie. 
 

 
Preadvies hoofdbestuur: 
Hoewel het hoofdbestuur een aantal gedachten in dit voorstel sympathiek vindt, hecht zij tevens 
en vooral aan het exclusieve wezenlijke karakter van een kampioenschap: het 
vertegenwoordigende team van een vereniging meet zich met die van de andere verenigingen om 
de hoogste eer. Om die reden adviseert het hoofdbestuur niet akkoord te gaan met 
bovengenoemd voorstel. 
  
De vereniging Dronrijp kan zich niet vinden in het preadvies van het hoofdbestuur. De vereniging 
Sexbierum is tegen het voorstel en geeft aan dat het een eer is om deel te mogen nemen aan een 
NK en dit voorstel in het voordeel is van de grotere verenigingen. De vereniging Witmarsum is 
voor dit voorstel van Dronrijp en geeft aan dat de jeugd de gelegenheid moet krijgen om te 
kaatsen waar ze horen. De vereniging Mantgum vraagt of het alleen om de jeugd gaat of alle 
categorieën. De heer Zondervan geeft aan dat het alleen om de jeugd gaat. Er vindt een discussie 
plaats over de regels, verantwoordelijkheid en het exclusieve karakter van een NK.  
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Uiteindelijk besluit de vergadering bij meerderheid in te stemmen met het preadvies van het 
hoofdbestuur. 

 
4. Voorstel keurmeesters NK Jeugd, NK dames en NK 50

+ 

Voorstel: 
Verenigingen die eens in de zoveel jaar een NK voor een jeugdcategorie of een NK voor dames 
mogen en willen organiseren, zorgen zelf voor het volledige keurmeesterkorps en de gehele 
organisatie van de wedstrijd.  

 
Preadvies hoofdbestuur: 
Het hoofdbestuur volgt Dronrijp in de opvatting, dat een organiserende vereniging zelf de 
keurmeesters regelt, maar is tevens bedacht op de consequentie, dat een vereniging deze 
afspraak als een belemmering kan ervaren en daarom afziet van het op zich nemen van de 
organisatie van een NK. Het hoofdbestuur is voorts van mening dat invoering pas in 2012 kan 
plaatsvinden. De verenigingen, die in 2011 een NK organiseren hebben deze organisatie op zich 
genomen voordat dit voorstel bekend was. Het hoofdbestuur ziet graag dat het NK 50+ wordt 
toegevoegd aan het voorstel. Het hoofdbestuur adviseert akkoord te gaan met dit voorstel, met in 
achtneming van bovengenoemde opmerkingen 

 
De vereniging Makkum wil graag dat de kaatsaanmerkers worden toegevoegd. De heer Dijkstra 
geeft aan dat de kaatsaanmerkers vallen onder de totale organisatie. De vereniging St. 
Nicolaasga spreekt duidelijk zijn zorg uit over het beschikbaar stellen van vrijwilligers tijdens de 
organisatie van de NK 50

+
. De heer Dijkstra geeft de NK 50

+ 
in dezelfde lijn te organiseren als de 

overige NK’s en voorziet geen problemen bij het vinden van vrijwilligers in omliggende 
verenigingen en/of federaties.  
 
De vergadering gaat akkoord met het preadvies van het hoofdbestuur. 

 
5. Voorstel keurmeester wedstrijden jongens en meisjes 
Voorstel: 
- Bij de jongens- en meisjescategorie worden de ouders ingeschakeld als keurmeester achter 

de perken en voor het bijhouden van de telegrafen. 
- De organiserende vereniging zorgt bij alle jeugdwedstrijden voor de keurmeesters op de 

voorlijn, de zijlijnen, de opslag en de boven.  
- De organiserende vereniging zorgt bij de jongens- en meisjescategorie ook voor de 

kaatsaanmerkers. 
 

Preadvies hoofdbestuur: 
Het hoofdbestuur kan meegaan in de gedachte, dat de organiserende vereniging voor het regelen 
van keurmeesters bij de perken een beroep kan doen op de aanwezige ouders. Dit is een 
bepaling van de vereenvoudigde wedstrijdorganisatie (toegepast in de jeugdcategorieën tot en 
met de schooljeugd), die voor de jongens en meisjescategorie nog wel passend wordt gevonden, 
de overige bepalingen (kaatsaanmerken zelf en voor eigen perk, niet omleggen bij 
windverandering, niet inkorten voor finale of halve finale, meerdere perken in een veld, geen 
middenlijn, geen kwaadpalen perkzijde) zijn dat niet. Het hoofdbestuur adviseert akkoord te gaan 
met dit voorstel.  
 
De vereniging Dronrijp volgt het preadvies van het hoofdbestuur. De vereniging Mantgum geeft 
aan zich wel te kunnen vinden het in voorstel behalve het punt over de kaatsaanmerkers. De heer 
Dijkstra geeft aan dat de kaatsaanmerkers een uitdaging is voor de vereniging en het de wedstrijd 
ten goede komt. De vereniging Berltsum is van mening dat het niet verplicht kan worden om een 
beroep te doen op de ouders. De heer Dijkstra geeft aan dat er een beroep op de ouders gedaan 
“kan” maar dit niet verplicht is. 
 
De vergadering gaat akkoord met het preadvies van het hoofdbestuur. 

 
6. Voorstel wedstrijdschema poulekaatsen 
Voorstel: 
Reglement poulekaatsen met 4 parturen aanpassen: in de 2

e
 ronde speelt de winnaar van partij A 

tegen de verliezer van partij B en speelt de verliezer van partij A tegen de winnaar van partij B. 
 

Preadvies hoofdbestuur 
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Hier wordt gevraagd een besluit dat vorig jaar is genomen nu alweer terug te draaien, daarmee is 
het belangrijkste bezwaar genoemd. 
De huidige situatie is juist op advies van de Jeugd TC ingesteld. Argumentatie: de partij van twee 
uitgeschakelde parturen voorkomen, meerdere parturen houden kans. 
Elk mogelijk schema heeft positieve en negatieve scenario’s, zoals hierboven is aangegeven. Het 
hoofdbestuur adviseert de keuze van de TC van vorig jaar te volgen, omdat het sportieve 
onderscheid in wedstrijdschema’s gering is. 

 
De vereniging Dronrijp kan zicht niet vinden in het preadvies van het hoofdbestuur. De 
verenigingen Makkum en Ried geven ook aan het voorstel van de vereniging Dronrijp te steunen. 
Wel wordt door laatstgenoemde vereniging de vraag gesteld of dit onderwerp wel op de Algemene 
Vergadering thuishoort. De vereniging St. Annaparochie heeft de drie schema’s naast elkaar 
gelegd en komt tot de conclusie dat het schema van de KNVB het beste is. 
 
De vergadering is in meerderheid van het voorstel van Dronrijp. 

 
6. BESTUURSVERKIEZINGEN 
a. Pieter Zondervan, herkiesbaar 

Op verzoek van het hoofdbestuur heeft de heer Zondervan aangegeven graag tot en met de 
Algemene Vergadering van 24 november 2011 als hoofdbestuurslid aan te blijven. Op deze manier 
krijgt het huidige bestuur de gelegenheid te zoeken naar een nieuw bestuurslid. Het ingeslagen beleid 
kan tot die tijd verder worden uitgevoerd.  
 
De vergadering gaat onder applaus akkoord. 

 
7. RONDVRAAG 

De vereniging Bitgum geeft aan dat op 26 augustus 2012 het Van Aismadagen-partij gelijktijdig plaats 
vindt met de opening van het WK. De heer Saakstra geeft aan dat op deze datum de opening zal 
plaatsvinden en de wedstrijden beginnen op maandag 27 augustus 2012 en hij voorziet hierin dan ook 
geen problemen. 
De vereniging Mantgum vindt dat alle aanwezige verenigingen in de tweede ronde van de Algemene 
Vergadering een kans moeten krijgen om aan de discussie deel te kunnen nemen, ook wanneer men 
in de eerste ronde niet deel heeft genomen aan de discussie.  
De heer Saakstra geeft aan dat het destijds een suggestie is geweest dat het nog niet als voorstel op 
de agenda van de Algemene Vergadering opgenomen is geweest. 
 
De vereniging Makkum geeft aan dat elke overledene even belangrijk is geweest voor zijn / haar inzet 
voor het kaatsen en zou het gepast vinden om even bij iedereen stil te staan. Het hoofdbestuur neemt 
dit ter harte. 
De vereniging Ried vraagt naar de afspraken voor het aanvragen van een NK. De heer Dijkstra geeft 
aan dat elk verzoek dat bij de KNKB wordt ingediend er zoveel mogelijk rekening wordt gehouden met 
speciale evenementen (vb: jubileum) voor toewijzing. 
 

 
8. SLUITING 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om kwart over tien de vergadering en bedankt de 
aanwezigen voor het vlotte verloop van de vergadering. 


